



**Närvarande:**

Glenn Andersson, Tina Ohlsson, Eva Engeln Persson, Cecilia Uddman, Gunilla Arvidsson, Tereze Lindgren, Rikard Smitt, Linda Assarsson

**1. Mötets öppnande**

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

**2. Godkännande av dagordning**

Dagordningen godkändes.

**4. Godkännande av tidigare mötesprotokoll**

Tidigare mötesprotokoll godkändes.

**4. Rapporter**

**4.1 Ekonomi**

Glenn har nu kontakt med Nordea och fått åtkomst till kontona där.

Diskussion om HUGs budget och budgetarbete överlag.

**4.2 HUG**

Glenn, Tina och Jannika har haft möte med studiefrämjandet. Deras nya bidragsform bygger på att alla träningsgrupper och aktiviteter måste lämnas in till studiefrämjandet. De medel som klubben tidigare har fått har nu sänkts markant. Allting beror på vad som rapporteras men den totalsumma som det nu handlar om är ca 20 000 kr. Man får mer medel ju mer man rapporterar men maxsumma är 20 000 kr. Styrelsen beslutade att dessa medel i huvudsak ska gå till HUG.

Alla instruktörer får nu halva avgiften. Detta gäller även promenader och drop-in. Rickard tar med HUG om det ska finnas några regler om att folk ska betala i förväg samt att det kanske ska ställas in om det är för lite folk pga att instruktören inte får något arvode då.

**4:3 TK**

Det finns sex startrevolvrar utlämnade, varav en är trasig. Chaterine lämnar den till Glenn som kan kassera den. Ytterligare startrevolvrar är upphittade så att alla träningsgrupper som vill kan få en.

Styrelsen har godkänt byggandet av en ny dold lega för 1 500 kr och Ronny Bergström bygger denna.



**Datum: 2024-03-13 kl: 18:00**

Styrelsen beslutar att betala medlemskapet för Kerstin Levin som arbetar tävlingssekreterare eftersom man nu måste vara medlem för att vara tävlingssekreterare.

Diskussion om man kan ha funktionärer på tävling som inte är medlem i SBK eftersom försäkring då inte gäller. Styrelsen betonar att man måste vara medlem så att funktionärer är försäkrade.

#### 4.4 Agility/Rally/specialsök

En träningsgrupp i agility startar den 1 april i ny regi. De kommer kallas till TK-mötena.

#### 4:6 Markan/Kansliet/Fastigheten

Diskussion om vem som är ansvarig för tavlor och TV. Styrelsen tror att det tidigare legat på kansliet. Glenn kollar med Lotta.

Koder till att ändra koden på dörren har Mattias och Robert haft och nu får Eva Engeln Persson detta ansvar.

#### 4.7 Distriktet

Till distriktsmötets årsmöte den 24 mars 2024 åker Eva Engeln Persson.

#### 4:8 Info/PR och Hemsida

Else-Marie, Tereze L och Eva W ingår i sponsorgruppen. Evidensia sponsoravtalet är inte påskrivet men gruppen ska dra i det.

Chaterine kontaktar Anna Erlandsson om att uppdatera hemsidan med vad träningsgruppen gör.

### **5. Beslutsfrågor**

### **6. Skrivelser**

Diskussion om fråga om körersättning för de som kör i klubbens regi. Man får endast körersättning för körningar från klubben till skogen eller motsvarande. Man kan inte få körersättning för körningar till klubbstugan eftersom skatteregler förhindrar det.

Diskussion om ersättning från träningsgrupperna. Varje träningsgrupp ska betala 200 kr per deltagande till klubben.

### **7. Övriga frågor**

### **8. Nästa möte**

Nästa styrelsemöte hålls den 4 april 2024, 15 maj 2024. Det är medlemsmöte den 5 juni 2024.



**9. Mötet avslutas**

Ordförande förklarar mötet avslutat.

.....  
Glenn Andersson, Ordförande

.....  
Cecilia Uddman, Sekreterare